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Transportudvalget har i brev af 8. januar 2013 stillet mig følgende spørgsmål 

242 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Martin Geertsen (V). 

Spørgsmål nr. 242: 

Ministeren bedes beskrive, om der eksisterer en samarbejdskontrakt eller 

lignende mellem Banedanmark og DSB for så vidt angår etableringen af 

tekniske installationer og opdateringer m.v. i selve DSB's tog i forbindelse med 

det nye signalsystem, herunder enten sende eller beskrive 

samarbejdskontraktens indhold? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser, at: 

”I forbindelse med Signalprogrammets leverancer til jernbanevirksomheder og 

behovet for leverancer fra jernbanevirksomheder er der for henholdsvis fjern- 

og S-baneprojektet beskrevet hvilke leverancer det forudses, at 

jernbanevirksomhederne vil skulle levere til Programmet samt hvilke 

leverancer Programmet skal levere til dem. Leverancerne er beskrevet så 

konkret som muligt med skøn over ressourceforbruget. Det gælder for 

eksempel Arriva Tog A/S og DSB. For DSB gælder endvidere, at de 

overordnede vilkår for samarbejdet vil indgå i en rammeaftale mellem DSB og 

Banedanmark.” 

Med venlig hilsen 

Henrik Dam Kristensen 
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